

# KERATAN AKHBAR

TARIKH : 11 OKTOBER 2022  
AKHBAR : UTUSAN MALAYSIA  
MUKA SURAT : 37

Harga minyak kembali susut

## Harga minyak kembali susut

**SINGAPURA:** Harga minyak menyusut pada Isnin selepas kekal tinggi selama lima minggu berturut-turut berikutan jangkaan bekalan yang lebih ketat berikutan pemotongan Pertubuhan Negara Pengeksport Petroleum dan sekutu termasuk Russia (OPEC+) dan menjelang sekatan minyak Russia oleh Kesatuan Eropah (EU).

Niaga hadapan minyak mentah Brent turun 81 sen, atau 0.8 peratus kepada AS\$97.11 setong manakala minyak mentah West Texas Intermediate (WTI) pula berada pada AS\$91.88 setong, turun 76 sen, atau 0.8 peratus.

Kedua-dua kontrak itu mencecah paras tertinggi sejak 30 Ogos pada awal sesi namun melepaskan keuntungan, menyusut bersama-sama dengan saham di Asia di tengah-tengah perdagangan tipis antara Jepun dan Korea Selatan yang ditutup untuk cuti umum.

Menurut penganalisis CMC Markets, Tina Teng, pengambilan untung mungkin menjadi sebab utama kepada penekanan harga minyak hari ini selepas kenaikan lima hari pada minggu lalu.

Brent dan WTI mencatatkan peratusan keuntungan terbesar mereka sejak Mac minggu lalu selepas OPEC+ bersetuju menurunkan sasaran keluaran mereka sebanyak dua juta tong sehari.

Pemotongan pengeluaran



**HARGA** minyak kembali susut selepas kekal tinggi selama lima minggu berturut-turut. - GAMBAR HIASAN

OPEC+ menjelang sekatan Kesatuan Eropah ke atas minyak Russia, akan menekan bekalan dalam pasaran yang sudah ketat di mana sekatan EU ke atas minyak mentah dan produk minyak Russia masing-masing akan dikuatkuasakan pada Disember dan Februari.

“Pemotongan itu jelas menaik,” kata penganalisis ING dalam satu nota.

“Bagaimanapun, masih jelas terdapat banyak ketidakpastian lain dalam pasaran, termasuk bagaimana bekalan minyak Russia berkembang ekoran larangan minyak EU dan had harga G-7, serta prospek permintaan memandangkan gambaran makro yang semakin merosot,” katanya. Penganalisis di bank dan pembrokeran menaikkan rama-

lan harga minyak mentah Brent akan meningkat melebihi AS\$100 setong dalam beberapa bulan akan datang.

Menurut Teng, kemungkinan melonggarkan sekatan Covid-19 di China pada suku keempat dan pada 2023 mampu meletakkan permintaan minyak pada pemulihan dan menawarkan peningkatan kepada harga minyak. - AGENSI